
Zápis ze schůze školské rady Biskupského gymnázia J. N. Neumanna 

 

Číslo zápisu: 5 

 

Datum schůze: 9. 10. 2014 

Čas:14, 00 

 

Účast: Michal Grus, Jan Marek, Václav Kubeš 

 

Hosté: Michaela Kudláčková 

 

 

 

Program: 1/ schválení výroční zprávy 

                2/ bezbariérová škola  

3/ školní mail 

4/ webová prezentace školy 

 

 

1/ Předložená výroční zpráva školy za školní rok 2013/14 byla schválena bez připomínek. 

(hlasování 3 pro – 0 proti – 0 zdržel se)  

 

2/ Znovu byl předložen návrh na zajištění bezbariérového přístupu prostřednictvím výtahu (viz 

zápis č. 4). Stanovisko rady i školy zůstává neměnné – vzhledem k vysokým investičním nákladům  

není věc prioritou. 

V obecné rovině však rada doporučuje vedení školy zvážit, zda by nebylo vhodné zajistit pro školu 

osobu, která by se věnovala projektovému managementu, a zajišťovala tak další prostředky pro 

financování prioritních investic (např. počítačové vybavení, sportovní prostory atd.)   

 

3/ Rada byla informována, že na základě připomínek, především ze strany rodičovské veřejnosti, 

budou na školním webu zveřejněny pracovní mailové adresy vyučujících.   

 

4/ Rada doporučuje vedení školy přijmout taková opatření, která povedou k výrazné změně kvality 

webové prezentace školy. 

 

 

 

Zapsal: Michal Grus 

 

Ověřil: Jan Marek 


